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Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με δημοσιεύματα του ηλεκτρονικού τύπου το Δικαστικό Μέγαρο έγινε 
στόχος τρομοκρατικής επίθεσης, με φάκελο που περιείχε εκρηκτικά να περνά 
μέσα στο κτίριο με παραλήπτρια ανώτερη Δικαστική Λειτουργό. Σε δηλώσεις σε 
τηλεοπτικό σταθμό ο Υπουργός Δικαιοσύνης αναφέρθηκε στα σοβαρά κενά 
ασφαλείας  στο Δικαστικό Μέγαρο Θεσσαλονίκης, τα  οποία συντέλεσαν στο να 
φτάσει ο φάκελος με τον εκρηκτικό μηχανισμό στην παραλήπτριά του και από 
τύχη να μην υπάρξουν θύματα. Βέβαια ο κ. Υπουργός Δικαιοσύνης αναφέρθηκε 
σε κενά που είναι ήδη γνωστά, εδώ και καιρό στους «παροικούντες την 
Ιερουσαλήμ». Πάρα ταύτα  δεν έχει γίνει τίποτα προκειμένου να καλυφθούν, 
στο πλαίσιο ενός ολοκληρωμένου σχεδίου φύλαξης των Δικαστηρίων και των 
Δικαστών, ώστε να μην εγκαθιδρύεται  η βεβαιότητα πως η  Ελλάδα γίνεται 
Κολομβία και η υποψία πως οι παραλείψεις που υπάρχουν, υφίστανται ώστε οι 
δικαστές να χειραγωγούνται δια του φόβου πως θα γίνουν στόχοι 
τρομοκρατικής επίθεσης μετά από αποφάσεις τους που πιθανόν θίγουν 
οργανωμένα και ισχυρά συμφέροντα. Συγκεκριμένα υφίστανται τα ακόλουθα 
κενά ασφαλείας στο   Δικαστικό Μέγαρο Θεσσαλονίκης: 1) οι αλληλογραφία που 
απευθύνεται σε Δικαστές  δεν ελέγχεται με Χ-ray μηχάνημα, 2)  το υπόγειο 
πάρκινγκ των δικαστών και υπαλλήλων δεν φυλάσσεται από αστυνομικούς 
αλλά επιτηρείται από υπαλλήλους των δικαστηρίων χωρίς ειδικότητα στη 
φύλαξη με κύρια μέριμνα την διευκόλυνση του παρκαρίσματος των 
εισερχομένων, 3) τα παράθυρα του ισογείου του Δικαστικού Μεγάρου στους 
κοινόχρηστους χώρους  μπορούν να ανοίξουν και από την έξω πλευρά του 
μεγάρου μπορεί να παραδοθεί με άνεση δέμα όπως αυτό του φακέλου – βόμβα 
που εξουδετερώθηκε, 4) στην ανοιχτή είσοδος για δικηγόρους στην πλευρά του 
πάρκινγκ του δικηγορικού συλλόγου, ο  έλεγχος ταυτοτήτων, εξαιτίας του όγκου 
των εισερχομένων είναι δειγματοληπτικός και έτσι μπορεί να ξεφύγουν 
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πρόσωπα με κώδικα ενδυμασίας και τσάντες όμοιες με των δικηγόρων για να 
μην κινήσουν υποψίες, 5) δεν υφίσταται οργανωμένο και πλήρες σύστημα 
καμερών ασφαλείας στους κοινόχρηστος χώρους του Δικαστικού Μεγάρου. 
 

 
Με δεδομένα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί: 
 
1. Σε  ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε ώστε να καλυφθούν άμεσα τα 
μεγάλα κενά ασφαλείας στο Δικαστικό Μέγαρο Θεσσαλονίκης; Θα επανέλθει η 
φύλαξη από αστυνομικούς στις περιπτώσεις δικαστών που χειρίζονται 
υποθέσεις με επικινδυνότητα;  
 
2. Προτίθεστε να εκπονήσετε ένα ολοκληρωμένο σχέδιο προστασίας και 
φύλαξης τόσο των Δικαστικών Μεγάρων όσο και των δικαστών που χειρίζονται 
υποθέσεις με επικινδυνότητα; 
 
3. Ποιες οι ομοιότητες της επίθεσης αυτής με την τρομοκρατική ενέργεια στο 
Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη το 2010, η οποία είχε ως αποτέλεσμα την 
δολοφονία του Υπασπιστή του τότε και νυν Υπουργού; Σε ποιο στάδιο 
βρίσκονται οι έρευνες της Αντιτρομοκρατικής που αφορούν στους φυσικούς και 
ηθικούς αυτουργούς της επίθεσης; Θα τελεσφορήσουν; ή οι έρευνες βρίσκονται 
στο σκοτάδι, όπως και για τους αυτουργούς  της επίθεσης του 2010; 
 
 
 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
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